
BR.0012.9.3.2025 

Protokół Nr 12/2025 
z posiedzenia Komisji Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu 

z dnia 24 marca 2025 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu otworzył Przewodniczący Komisji, 
Bartłomiej Szczoczarz. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Komisji zgodnie z listą 
obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz: 

- Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski, 

- Małgorzata Zięć – Dyrektor Wydziału Promocji i Współpracy. 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodniczący Komisji Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu, Bartłomiej Szczoczarz 
przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

4. Promocja powiatu krakowskiego oraz współpraca zagraniczna  

5. Sprawy bieżące 

6. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za - przyjęła protokół z posiedzenia 11/2025. 

4. PROMOCJA POWIATU KRAKOWSKIEGO ORAZ WSPÓŁPRACA ZAGRANICZNA  

Małgorzata Zięć omówiła sprawozdanie Wydziału Promocji i Współpracy Starostwa 
Powiatowego w Krakowie z promocji powiatu krakowskiego i współpracy zagranicznej w 
2024 roku (prezentacja stanowi załącznik nr 2). 

Komisja rozmawiała o współpracy z powiatem Monachijskim. 

Nie było uwag. 
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5. SPRAWY BIEŻĄCE 

Bartłomiej Szczoczarz poddał dyskusji temat dożynek.  

Rozmawiano o rezygnacji z organizacji tego wydarzenia i zastąpienia go innym, które 
mogłoby promować powiat. 

Zdaniem Małgorzaty Zięć festiwal produktów regionalnych jest dobrym pomysłem. 

Elżbieta Burtan powiedziała, że w miejsce dożynek popiera organizację wydarzenia 
mającego na celu promocję produktów regionalnych. 

Jarosław Raźny wskazał, że problemem dożynek była ich duża ilość. 

Komisja dyskutowała o wydarzeniu w formie festiwalu czy święta produktu. 

Małgorzata Zięć przedstawiła planowane wydarzenia.  

6. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Promocji, Kultury, 
Turystyki i Sportu, Bartłomiej Szczoczarz zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała: Przewodniczący Komisji  
Pogan Karolina Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu 

 Bartłomiej Szczoczarz 


